
Czym  jest  oświecenie  ?  Czy
jesteś pewny/a ze nie jesteś
oświecony?

 Czym jest oswiecenie ? Czy jesteś pewny/a ze nie jesteś
oświecony?

 Na temat oświecenia krąży tyle mitów, że nie da się tego
zliczyć…

Dla większości jest stan do którego podświadomie uważają że
nigdy nie dojdą…

Tak jest bezpieczniej bo nie odniosą porażaki w ich mniemaniu
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Co ciekawe kiedy spotykajaą te osoby na swej drodze kogoś kto
im mówi że

jest ożwiecony to tę osobę bardzo często negują tekstami w
styl sloganów

„oświecony nie mówi że jest oświecony”

no jakoś budda jak się oświecił pod drzewem gaii to o tym

mówił 

Jak powie się osobie że od oświecenia dzieli ją jeden krok to

też zaneguje 

 

Większość ludzi dążących do oświecenia tak naprawdę go nie
chcę,

boją się tego jak każdej większej zmiany w ich życiu. Boja się
zmienić prace,

wyjść ze związku który ich niszczy, wyjechać mieszkac gdzies
indziej, czy

nawet boja spełniac swoje marzenia więc jakby się nie mieli
bać oświecenia???

 

Poniżej filmik w prosty sposob ujmujący czym jest oświecenie.

Kiedyś jedna mniszka z Wietnamu zapytana czy jest oświecona
odparła:

„Oświecenie?  to  jest  nic  dopiero  potem  zaczyna  się  robić
ciekawie”

A tutaj wpis o Poziomach Oświecenia

 

http://maxlove.eu/blog/poziomy-oswiecenia/


by Max Love 333

 

Spodoabało się?

udostepnij na facebooku – oświeć innych 

 

Dzięki 

 

 

 


